
 

 

 

       

Αθήνα, 29 Μαΐου 2024 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς τον κ. Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης 

 

ΘΕΜΑ: Εξακολουθεί η έλλειψη σήματος κινητής τηλεφωνίας και 

τηλεόρασης των ορεινών περιοχών του Ελικώνα 

 

Στις 27 Οκτωβρίου 2023, σε συνάντηση που είχε η πρώτη υπογράφουσα 

βουλευτής με τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης, είχε συζητηθεί το 

πρόβλημα της έλλειψης σήματος κινητής τηλεφωνίας και τηλεόρασης από 

όλους τους παρόχους στις ορεινές περιοχές του Ελικώνα και του επεδόθη 

σχετική επιστολή του Συλλόγου Ελικωνίων Επαρχίας Λιβαδειάςi. Ο υπουργός 

είχε δεσμευθεί να διερευνήσει λύσεις και να ενημερώσει άμεσα τους 

ενδιαφερόμενους. 

Έκτοτε, έχουν μεσολαβήσει επτά μήνες, ωστόσο ούτε το πρόβλημα έχει λυθεί, 

ούτε κάποια ενημέρωση έχουν λάβει οι κάτοικοι της περιοχής για τις τεχνικές 

λύσεις που οφείλει να εφαρμόσει το αρμόδιο υπουργείο για την εξασφάλιση 

σήματος κινητής τηλεφωνίας και τηλεόρασης. 

Οι οικισμοί των ορεινών περιοχών του Ελικώνα βρίσκονται σε μια περιοχή της 

Ελλάδας με μεγάλο φυσικό κάλλος και, πέρα από σημαντικός παραθεριστικός 

προορισμός, δέχονται επισκέπτες σε όλη τη διάρκεια του έτους. Προσφέρουν 

ευκαιρίες για πεζοπορία και απόλαυση της φύσης ή για συμμετοχή στα πολλά 

πολιτιστικά δρώμενα που οργανώνονται. Είναι εύκολα κατανοητό ότι η απουσία 

σήματος κινητής τηλεφωνίας και ψηφιακής τηλεόρασης αποτελεί σημαντικό 

ανασταλτικό παράγοντα, τόσο για την παραμονή των κατοίκων εκεί, όσο και για 

την οικονομική ανάπτυξη της ευρύτερης περιοχής.  

Για τον λόγο αυτό, οι κάτοικοι και οι τοπικοί φορείς έχουν προβεί επανειλημμένα 

σε διαβήματα για την εξεύρεση λύσης σε ένα πρόβλημα που υπό κανονικές 

συνθήκες δεν θα έπρεπε να υπάρχει καν. Συγκεκριμένα, αιτούνται την 

ενεργοποίηση του σήματος κινητής τηλεφωνίας και την τοποθέτηση κεραίας – 

ψηφιακού δέκτη τηλεόρασης. Δυστυχώς, χωρίς αποτέλεσμα μέχρι σήμερα. 

Επειδή, η πρόσβαση όλων των πολιτών σε υπηρεσίες κινητής τηλεφωνίας και 

ψηφιακού σήματος οφείλει να είναι αυτονόητο δικαίωμα σε μια σύγχρονη 

ευρωπαϊκή χώρα. 
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Επειδή, είναι απαράδεκτο μια περιοχή πολύ κοντά σε αστικά κέντρα, όπως η 

Λιβαδειά, να είναι «λευκό σημείο» στον χάρτη της ψηφιακής επικοινωνίας και 

απομονωμένη από τον υπόλοιπο κόσμο. 

Επειδή, τίθεται ζήτημα προστασίας της υγείας των κατοίκων της περιοχής, 

πολλοί από τους οποίους είναι ηλικιωμένοι και είναι αναγκαίο να έχουν άμεση 

πρόσβαση στην επικοινωνία με τους οικείους τους και με γιατρό ή ασθενοφόρο, 

αν χρειαστεί. 

Επειδή, τίθεται ζήτημα ασφάλειας των μόνιμων κατοίκων και των επισκεπτών 

της περιοχής, σε περιπτώσεις ακραίων καιρικών φαινομένων ή φυσικών 

καταστροφών. Αρκεί να σκεφτεί κανείς ότι σε μια έκτακτη ανάγκη, κάτοικοι και 

επισκέπτες δεν θα λάμβαναν καν ειδοποίηση από το 112. 

Επειδή, η συνεχιζόμενη απουσία σήματος κινητής τηλεφωνίας και τηλεόρασης 

στις ορεινές περιοχές του Ελικώνα συνιστά σοβαρό εμπόδιο στη διατήρηση της 

μόνιμης παρουσίας κατοίκων, στην προσέλκυση νέων εργαζομένων που 

εργάζονται μέσω του διαδικτύου, αλλά και στην οικονομική και τουριστική 

ανάπτυξη μιας περιοχής με μεγάλο φυσικό κάλλος και σημαντικές προοπτικές 

που μένουν αναξιοποίητες για αυτόν τον λόγο.  

Ερωτάται ο αρμόδιος κ. Υπουργός: 

1. Για ποιους λόγους έχει καθυστερήσει η εξεύρεση λύσης στο 

πρόβλημα της έλλειψης σήματος κινητής τηλεφωνίας και τηλεόρασης 

των ορεινών περιοχών του Ελικώνα, παρά τις επανειλημμένες 

αιτήσεις και διαβήματα των κατοίκων και τις διαβεβαιώσεις του κ. 

Υπουργού;  

2. Σε ποιες άμεσες ενέργειες προτίθεται να προβεί, ώστε να υπάρξει 

πλήρης κάλυψη σήματος κινητής τηλεφωνίας και τηλεόρασης στο 

σύνολο των ορεινών περιοχών του Ελικώνα που αντιμετωπίζουν το 

σχετικό πρόβλημα; 

 

Οι Ερωτώντες Βουλευτές 

 

Πούλου Παναγιού (Γιώτα) 

 

Καραμέρος Γεώργιος 

 

 

Αυλωνίτης Αλέξανδρος – Χρήστος 

 

Μάλαμα Κυριακή 

 

Μεϊκόπουλος Αλέξανδρος 

 

Χρηστίδου Ραλλία 



 

 

i Συνημμένα:  
1. H από 12/10/23 Επιστολή του Συλλόγου Ελικωνίων Επαρχίας Λιβαδειάς προς τον Υπουργό 

Ψηφιακής Διακυβέρνησης (link): 
https://drive.google.com/file/d/1XZ0R3l_PqCjYm7JN0wu5i5z_jWUKifgg/view?usp=drive_link  

2. ΔΤ συνάντησης με τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης (link): 
https://docs.google.com/document/d/17Ah8uWJZTMUcsy91KriRH-
NCDhPPOI21/edit?usp=drive_link&ouid=104881842770027480076&rtpof=true&sd=true  

3. Φωτογραφία από τη συνάντηση με τον Υπουργό Ψηφιακής Διακυβέρνησης (link): 
https://drive.google.com/file/d/1QFz191tGgu31ZjzvaHpB_9_xLZzZZvOh/view?usp=drive_link  
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